

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

6th March 2025

Circular No: 24053

Dear Parent/Guardian,

Speech Day 2025

This year, the Speech Day will be held on Thursday 3rd July 2025 at our school hall. The ceremony will start at 6:00 p.m. and end at 7:30 p.m. Our Guest of Honour will present certificates and address our S6 graduates.

You and your son/ward are cordially invited to the ceremony. All S6 graduates are required to wear their school uniforms and graduation gowns for this grand occasion. As graduation is a formal occasion, an appropriate standard of dress is expected and the dress code is strictly enforced. There will be a rehearsal before the ceremony and all S6 graduates have to be seated before 4:00 p.m. to attend the rehearsal.

In case of any change, details will be provided in due course through SMS (parent's contact number). S6 graduates should enable the notification function of e-Notice Board and the school email to receive the latest information through the Microsoft school account.

Should you have any enquiries, please feel free to contact the General Office at 2711 8175.

Please scan the QR Code below for seat reservation.



Yours faithfully,

Lee Po Chu, Fiona
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八七一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：24053

敬啟者：

學校畢業典禮 2025

本年度學校畢業典禮將於二零二五年七月三日（星期四）於學校禮堂舉行。典禮於下午六時正開始至七時三十分結束。屆時將會由主禮嘉賓致詞及頒發畢業證書。

學校誠邀閣下及貴子弟出席是次學校畢業典禮。各中六畢業同學必須穿著整齊校服及穿上畢業袍，並於當天下午四時前返校出席彩排。由於畢業禮是一個莊嚴的場合，中六畢業同學必須以整齊及端莊的儀容參與。

如有任何變更，本校會適時公布詳情，屆時將以短訊通知各位家長。各中六畢業同學應保持登入微軟學校戶口，並開啟訊息提示功能，以便透過 e-Notice Board 及學校電郵取得最新資訊。

如有任何疑問，歡迎致電校務處（電話：2711 8175）查詢。

請掃描下方二維碼作留位登記。



此致
各畢業班家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李寶珠 啟

二〇二五年三月六日